

Self Check-in Instruction (La Vienna Suites LVS334)

1. FINDE DIE ADRESSE - FIND THE LOCATION



DE - Der Eingang befindet sich direkt auf der Jagdgasse

EN - The Entrance is located directly on Street Jagdgasse



DE - Bitte orientieren sie sich am Firmen Logo

EN - Please look at the company's logo



2. FINDE DIE TÜRE - FIND THE DOOR



DE - Das ist die Eingangstüre zu Ihrem Apartment und ist gekennzeichnet mit der Nummer LVS334. Es befindet sich straßenseitig in der Jagdgasse

EN - This is the entrance door to your apartment and its marked with number LVS334. It is located on the street side in the street Jagdgasse

DE - FINDEN SIE UNS AUCH AUF GOOGLE MAPS, DORT FINDEN SIE 360° FOTOS DIE IHNEN EBENFALLS WEITERHELFEN KÖNNTEN

EN - FIND US ALSO ON GOOGLE MAPS, WHERE YOU WILL FIND 360° PICTURES WHICH WILL BE ALSO HELPFULL TOO

3. FINDE DEN SCHLÜSSELSAFE - FIND THE KEYBOX/KEYTUBE



DE - Auf der rechten Seite der Türe finden sie den Schlüssesafe

EN - On the right side of the door you will find the keybox



DE - Schlüssesafe :
Geben Sie die richtige 4-stellige Kombination ein und drehen dann das Schloss nach links

(Den Code bekommen Sie per Email zugesandt)

EN - Keybox: Enter the correct 4-digit combination, after turn the lock to the left

(Code will be send by email)

4. SCHLÜSSELSAFE ÖFFNEN - OPEN THE KEYBOX/KEYTUBE



IMPORTANT:

GERMAN:

Bitte entnehmen Sie die Schlüssel vom Safe und schließen Sie den Safe auf die gleiche Weise wie Sie ihn geöffnet haben. Zum Schließen müssen sie den Kopfteil verständlicherweise nach rechts drehen.

LINKS DREHEN = ÖFFEN

RECHTS DREHEN = SCHLIESSEN

BITTE DIE KOMBINATION BEIM SCHLIESSEN IMMER WIEDER VERSTELLEN !!!!

ENGLISH:

Please take the keys from the safe and close it the same way as you opened it before. Understandably you have to flip flop the headboard to the right to lock it again.

TURN LEFT = OPEN

TURN RIGHT = CLOSE

WHEN CHECKING OUT:

PLEASE BE CAREFUL WHEN YOU LOCK THE KEY BACK IN THE KEYBOX, YOU HAVE TO MIX UP THE COMBINATION !!!!